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Svar på fråga 2024/25:626 av Linus Lakso (MP) 
Framtiden för havsbaserad vindkraft 

Linus Lakso har frågat mig om jag kommer att överväga att 

omvärdera beslutet att stoppa uppdraget till Affärsverket 

svenska kraftnät (Svenska kraftnät) om att bygga ut 

anslutningspunkter till havs eller ta initiativ till någon annan typ 

av stöd, och om inte, om jag kan acceptera att det inte kommer 

att byggas någon havsbaserad vindkraft i Sverige under de 

kommande tio åren. 

Jag vill börja med att understryka att även om det var 

regeringens beslut att inte längre kräva av Svenska kraftnät att 

verket skulle bygga samhällsekonomiskt olönsamma ledningar 

till havs, så var också Svenska kraftnäts bedömning att det 

skulle strida mot EU:s statsstödsregelverk att göra det.  

Regeringen gav den 12 december i år Statens energimyndighet, 

Svenska kraftnät och Energimarknadsinspektionen två 

gemensamma uppdrag som syftar till att stärka den 

intermittenta kraftproduktionens bidrag till ett effektivt och 

stabilt elsystem. Det ena uppdraget fokuserar på tekniska krav 
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och det andra på incitament. Min förhoppning är att uppdragen 

ska kunna leda till att vindkraften får bättre förutsättningar att 

bidra till ett mer robust elsystem och att mer elanvändning kan 

anslutas, samtidigt som vindkraften får betalt för det.  

Stockholm den 30 december 2024 

 

 

 

Ebba Busch 
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